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Kf § 1 dnr ks2020-044 

Meddelande från Länsstyrelsen om nya ledamöter och nya 
ersättare i kommunfullmäktige t o m 2022-10-14 samt om tom 
plats för ledamot 

Länsstyrelsen har utsett Bror-Erik Israelsson (S) till ny ledamot efter Jonas 
Akerman (S) som avsagt sig uppdraget. 

Berit Elgström (S) utses som ersättare efter Bror-Erik Israelsson. 

Länsstyrelsen har också utsett Christer Gustavsson (C) som ny ledamot efter 
Jörgen Säteraas (C) som avsagt sig uppdraget. 

Elin Dahlbacka (C) utses som ny ersättare efter Christer Gustavsson. 

Länsstyrelsen meddelar att ny ledamot efter Ove Göthlin (-), fd (SD), inte går 
att utses då listan på ersättare är tom. 

Protokollsutdrag till 

Utdragsbest yrkande 
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Kf § 2  dnr ks2021-080 

Information från revisorerna 

Ordföranden i revisionen informerar om revisorernas planering av risk- och 
omvärldsanalyser samt granskningar för år 2021. 

Risk- och omvärldsanalyser 
•  Övergripande riskanalys. 
•  Övergripande omvärldsanalys. 
•  Övergripande omvärldsanalys av förändrad lagstiftning mm. 
•  Omvärldsanalys ur Nora kommuns perspektiv. 
•  Riskanalys av kommunens verksamhet. Syftet är att identifiera de 

risker som har en väsentlig betydelse för styrelsens verksamhet. De 
identifierade riskerna utgör underlag för revisorernas beslut om 
revisionsplan. 

Granskningar 
Revisionen har beslutat att prioritera nedanstående projekt under 2021. De 
utvalda projektens syften och mål beskrivs närmare i separata projektplaner. 
Granskning 1-3 görs årligen. 

1.  Granskning av delårsrapport. 
2.   Granskning av årsboksluUårsredovisning. 
3.  Grundläggande granskning. 
4. Uppföljning av granskning avseende samverkan mellan förskola , skola 

och socialtjänst. 
5.   Granskning av kommunens informationssäkerhetsarbete. 
6.   Granskning av dokument- och ärendehantering, inklusive rutiner för 

verkställighet och återrapportering av beslut fattade av fullmäktige. 
7.  Granskning av mål- och resultatstyrning. 
8.  Uppföljning av granskningar genomförda 2018 och 2019. 

Protokollsutdrag till 
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Kf§ 3 
Ks § 1 dnr ks2020-381 

Förslag till ersättningsmodell och ersättningsnivåer för 
pedagogisk omsorg 

Kommundirektören och tf skolchefen har överlämnat en skrivelse i ärendet 
den 18 januari 2021 . 

Den föreslagna ersättningsmodellen är utformad i linje med modeller för 
skolpeng, förskolpeng och fritidshemspeng som redan är etablerad i Nora 
kommun. 

Ersättningsmodellen för pedagogisk omsorg utgår från motsvarande modell 
för förskola men har justerats med hänsyn till karaktärsskillnader mellan de 
två pedagogiska verksamheterna. Justeringen bygger på en modell som är 
etablerad i Örebro kommun. 

Den föreslagna modellen utgår från att Nora kommun inte erbjuder 
pedagogisk omsorg i egen regi. 

Beslutsunderlaget beskriver ersättningsmodellens principer. Uträkningen 
styrs av verksamhetens budgetram. I det här fallet är det för funktionen 
förskola och det genomsnittliga barnantalet per månad under föregående 
kalenderår. En mer exakt ersättningsnivå ska därför räknas utifrån denna 
ersättningsmodell och fastställd budgetram för det år som verksamheten 
ska bedrivas. 

Kommunfullmäktige beslutade den 21 oktober 2020, § 93, med minoritets
återremiss, att återremittera ärendet för att beakta likställighetsprincipen och 
likabehandlingsprincipen. 

Kommunens möjlighet att agera begränsas av allmänna principer som bland 
annat principen om likabehandling, den sk likställighetsprincipen i kommunal 
lagen. 

Likställighetsprincipen innebär enligt kommunallagen att en kommun är 
skyldig att behandla sina medlemmar lika om det inte finns sakliga skäl för 
något annat. Principen innebär att kommunen inte får särbehandla vissa 
kommunmedlemmar eller vissa grupper av kommunmedlemmar annat än 
av sakliga skäl. 

I det här fallet kommer alla kommunmedlemmar som ansöker och blir 
godkända att driva pedagogisk omsorg att få ersättning utifrån samma 
ersättningsmodell och blir därmed behandlad i enlighet med 
likställighetsprincipen. 

Protokollsutdrag till 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att anta förslag till ersättningsmodell till externa utföra re av pedagogisk 
omsorg, 0-5 år, under förutsättning att kommunen inte erbjuder omsorg 
i egen regi. 

Under kommunstyrelsens behandling av ärendet yrkar Pia-Maria Johansson, 
Bengt Magnusson (båda LPo), Jan Rylander (NP) och Håkan Kangert (M) 
avslag på utskottets förslag. 

Kommunstyrelsen ajourneras under 40 minuter för lunch. 

Sammanträdet tas upp igen efter ajournering . 

Ordföranden ställer proposition på utskottets förslag mot avslagsyrkandet 
och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt utskottets förslag. 

Omröstning är begärd och ska verkställas. 

Följande omröstningsproposition föreslås vilken godkänns. Den som bifaller 
utskottets förslag röstar ja och den som bifaller avslagsyrkandet röstar nej . 

Efter avslutad omröstning meddelar ordföranden att kommunstyrelsen avgivit 
9 ja-röster och 5 nej-röster. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att anta förslag till ersättningsmodell till externa utföra re av pedagogisk 
omsorg, 0-5 år, under förutsättning att kommunen inte erbjuder omsorg 
i egen regi. 

Bengt Magnusson, Pia-Maria Johansson och Jan Rylander reserverar sig till 
förmån för avslagsyrkandet. 

Under fullmäktiges behandling av ärendet yrkar Tom Rymoen (M) på 
ajournering i 10 minuter, vilket godkänns. 

Efter avslutad ajournering återupptas förhandlingen. 

Tom Rymoen (M), Ursula Steffensen, Camilla Sörman, Anita Rundqvist 
(samtliga S), Birgitta Borg (L) och Christer Gustavsson (C) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Pia-Maria Johansson (LPo) yrkar på avslag på förslaget. 

Protokollsutdrag till 
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Jan Larsson (MP) och Therese Hoikkala Lindqvist (V) yttrar sig utan att 
framföra några egna yrkanden. 

Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att fullmäktige 
beslutar enligt kommunstyrelsens förslag . 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta förslag till ersättningsmodell till externa utföra re av pedagogisk 
omsorg, 0-5 år, under förutsättning alt kommunen inte erbjuder omsorg 
i egen regi. 

Pia-Maria Johansson, Bengt Magnusson (båda LPo), Lars-Erik Larsson, 
Jan Rylander (båda NP), Jan Larsson (MP), Conny Alfredsson och 
Birgitta Ahl (båda SD) reserverar sig till förmån för avslagsyrkandet. 

Protokollsutdrag till 
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Kf § 4 
Ks § 2 
Lu § 6 dnr ks2019-224 

Uppdragshandling avseende förstudie för Karlsängsområdet 

Fullmäktige beslutade den 18 april 2018, § 29, att bygga en ny skola. 

Upphandlingen genomfördes av Nora Fastigheter AB men överprövades. 
Förvaltningsrätten besluta den 19 maj 2020 att upphandlingen skulle göras 
om. 

Fullmäktige beslutade den 10 juni 2020, § 63, att Nora Fastigheter AB skulle 
avbryta projektet utan att överklaga Förvaltningsrättens dom och att en ny 
uppdragshandling skulle tas fram och behandlas av fullmäktige. 

Fullmäktige behandlar den 21 oktober 2020, § 90, ett förslag till ny upp
dragshandling. Fullmäktige beslutade att återremittera ärendet för att se över 
helheten av stadsdelen Karlsäng. 

Ett nytt förslag till uppdragshandling utifrån de nya förutsättningarna har 
arbetats fram i samarbete mellan förvaltningen och Nora Fastigheter AB. 

De nya förutsättningarna är bland annat kommunens ekonomi, geografisk 
avgränsning och strukturplan för hela Karlsängsområdet. Det är också 
förutsättningar för nybyggd skola och alternativ användning av hela eller 
delar av den nuvarande Karlsängskolan, skyddsrum samt moduler för IFO 
och elevhälsan. Dessutom fysisk kommunikation inom hela KarIsängs
området. 

Ledningsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 

att, under förutsättning, att fullmäktige fattar nödvändiga beslut, uppdra till 
förvaltningen att genomföra en förstudie avseende hela Karlsängsområdet 
enligt uppdragsdirektivet samt 

att rapportera om pågående studie på kommunstyrelsen i november 2021. 

Ledningsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att anta nytt uppdragsdirektiv för förstudie för Karlsängsområdet 

att avsätta 5 miljoner kronor för förstudien, som ska ingå i den totala 
investeringsutgiften för projektet ny Karlsängskola samt 

att efter avslutad förstudie besluta om upphandling. 

Protokollsutdrag till 

Utdragsbestyrkande 
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Under kommunstyrelsens behandling av ärendet informerar ordföranden om 
en ändring i uppdragsdirektivets punkt 6 där ordet "beslut" tas bort. 

Pia-Maria Johansson (LPo) yrkar på att det i uppdragshandlingen ska ingå 
att utreda användandet av solceller, flexibelt nyttjande av lokalerna och 
kostnader för den gamla skolan. 

Ordföranden och John SundelI (KO) yrkar bifall till utskottets förslag inklusive 
förslag till ändring av punkt 6. 

Ordföranden ställer proposition på utskottets förslag, inklusive ändring, och 
finner att det bifalls. 

Därefter ställer ordföranden proposition på tilläggsyrkandet och finner att det 
avslås. 

Kommunstyrelsen beslutar 

att, under förutsättning, att fullmäktige fattar nödvändiga beslut, uppdra till 
förvaltningen att genomföra en förstudie avseende hela Karlsängsområdet 
enligt uppdragsdirektivet samt 

att rapportera om pågående studie på kommunstyrelsen i november 2021. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att anta nytt uppdragsdirektiv för förstudie för Karlsängsområdet inklusive 
ändring av punkt 6 

att avsätta 5 miljoner kronor för förstudien, som ska ingå i den totala 
investeringsutgiften för projektet ny Karlsängskola samt 

att efter avslutad förstudie besluta om upphandling. 

Bengt Magnusson, Pia-Maria Johansson (båda LPo), Jan Rylander (NP) och 
David Stansvik (V) reserverar sig till förmån för tilläggsyrkandet. 

Under fullmäktiges behandling av ärendet yrkar Tom Rymoen (M), Ulla 
Bergström, Camilla Sörman, Kent Nilsson, Ursula Steffensen (samtliga S), 
Therese Hoikkala Lindqvist (V), Marita Simpson (C) och John SundelI (KO) 
bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Jan Larsson (MP) yrkar på att skolan ska byggas i trä. 

Pia-Maria Johansson (LPo) yrkar bifall till Jan Larsson yrkande. 

Protokollsutdrag till 
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Pia-Maria Johansson yrkar också på att man även ska utreda solceller på 
taken, flexibilitet rörande användandet om elevunderlaget minskar samt den 
gamla skolans hållbarhetskvaliteer ur ett miljötänkande och livscykel
perspektiv. 

Therese Hoikkala Lindqvist yrkar bifall till Jan Larssons och Pia-Maria 
Johanssons yrkanden. 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 
det bifalls. 

Därefter ställer ordföranden proposition på tilläggsyrkandena och finner att 
de avslås. 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta nytt uppdragsdirektiv för förstudie för Karlsängsområdet inklusive 
ändring av punkt 6 

att avsätta 5 miljoner kronor för förstudien, som ska ingå i den totala 
investeringsutgiften för projektet ny Karlsängskola samt 

att efter avslutad förstudie besluta om upphandling. 

Pia-Maria Johansson, Bengt Magnusson (båda LPo), Lars-Erik Larsson, 
Jan Rylander (båda NP), Jan Larsson (MP), Conny Alfredsson, Birgitta Ahl 
(båda SD) och Therese Hoikkala Lindqvist (V) reserverar sig till förmån för 
tilläggsyrkandena. 

ig n 

Utdragsbestyrkande 

Protokollsutdrag till 
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Kf§ 5 
Ks § 10 
Bu § 5 dnr KS2020-571 

Förslag till reduceringar inom förskolan 

Utifrån Nora kommuns budget för 2021 och planeringsåren 2022-2023 har 
kommunen behov av att genomföra reduceringar för att få en budget i 
balans. Området förskola/skola har i uppdrag att bidra till denna mål upp
fylleise. En färdplan finns sedan tidigare framtagen för området, med förslag 
på reduceringsåtgärder. Det nu aktuella förslaget är en nedläggning aven 
förskoleavdelning. 

I samband med val av vilken förskoleavdelning som ska föreslås att 
avvecklas har det varit viktigt med följande hänsynstaganden; lokalernas 
beskaffenhet, minimera störningar för en eventuell framtida förändring av 
hela förskolestrukturen samt att förslaget ska ligga i linje med den politiska 
viljeinriktningen vad gäller satsning på landsbygd och stad. Utifrån dessa 
parametrar har valet landat på att lägga ner Soltunets förskola . 

Förvaltningens förslag är att kommunstyrelsen föreslår fullmäktige besluta att 
Soltunets förskola läggs ned den 1 juli 2021 och att Soltunets ena 
avdelning flyttas till Sparvugglans tomma lokaler. Barnen som går på 
Soltunets andra avdelning erbjuds plats i annan förskola i kommunen. 

Reduceringen innebär en kostnadsminskning med ca 1,6 miljoner kronor 
samt ytterligare 500 000 kronor när lokalhyran är uppsagd vid halvårsskiftet 
2022. 

Under behandling av ärendet yrkar Jan Rylander (NP) och Maria Blomqvist 
(LPo) på avslag. 

Ordförande finner att det finns två förslag. Det liggande förslaget och Jan 
Rylander och Maria Blomqvists yrkande om avslag. 

Ordförande ställer proposition på förslagen och finner att utskottet beslutat 
enligt liggande förslag. 

Barn- och ungdomsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att Soltunets förskola läggs ned den 1 juli 2021 samt 

att Soltunets ena avdelning flyttas till Sparvugglans tomma lokaler och 
barnen i Soltunets andra avdelning erbjuds plats i annan förskola i 
kommunen. 

Protokollsutdrag till 
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Jan Rylander (NP) och Maria Blomqvist (LPo) reserverar till förmån för eget 
avslagsyrkande. 

Under kommunstyrelsens behandling av ärendet yrkar Jan Rylander (NP), 
David Stansvik (V), Bengt Magnusson och Pia-Maria Johansson (båda LPo) 
avslag på utskottets förslag. 

Bengt Svensson (M) yrkar bifall till utskottets förslag . 

Ordföranden ställer proposition på utskottets förslag mot avslagsyrkandet 
och finner att kommunstyrelsen bifaller utskottets förslag . 

Omröstning är begärd och ska verkställas. 

Ordföranden ställer följande omröstningsproposition vilken godkänns. Den 
som bifaller utskottets förslag röstar ja och den som bifaller avslagsyrkandet 
röstar nej. 

Efter avslutad omröstning framgår att kommunstyrelsen avgivit 10 ja-röster 
och 4 nej-röster. Kommunstyrelsen bifaller utskottets förslag . 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att Soltunets förskola läggs ned den 1 juli 2021 samt 

att Soltunets ena avdelning flyttas till Sparvugglans tomma lokaler och 
barnen iSoitunets. 

Pia-Maria Johansson, Bengt Magnusson, Jan Rylander och David Stansvik 
reserverar sig till förmån för avslagsyrkandet. 

Under fullmäktiges behandling av ärendet yrkar ordföranden på att ärendet 
återremitteras för att genomföra medborgardialog för att få in underlag i den 
fortsatta processen. 

Tom Rymoen (M) och Ulla Bergström (S) yrkar bifall till återremissyrkandet. 

Bengt Magnusson, Pia-Maria Johansson, (båda LPo) , Jan Larsson (MP), 
Therese Hoikkala Lindqvist (V) och Jan Rylander (NP) yrkar i första hand på 
avslag och i andra hand på återremiss. Samtliga enas om en motivering till 
återremissen: 

Protokollsutdrag till 
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Medborgardialog ska göras samt barnomsorgen i hela kommunen ska 
genomlysas 
Underlag ska innefatta plan för att minska risker och konsekvenser för 
barnen vid nedläggning 
Hur påverkar nedläggning barngruppernas storlek? 
Hur påverkas möjligheten att uppfylla läroplanen? 
Hur påverkas segregationen? 
Konsekvensanalys för barn och föräldrar 
Konsekvensanalys för barn i övriga förskolor. 

Ordföranden ställer proposition på återrernissyrkandet och finner att det 
bifalls. 

Därefter ställer ordföranden proposition på egen motivering till återremissen 
mot Bengt Magnussons med fleras motivering och finner att fullmäktige 
beslutar enligt ordförandens motivering. 

Omröstning är begärd och ska verkställas. 

Ordföranden ställer följande omröstningsproposition vilken godkänns. Den 
som bifaller ordförandens förslag röstar ja och den som bifaller Bengt 
Magnussons med fleras motivering röstar nej. 

Efter avslutad omröstning meddelar ordföranden att kommunfullmäktige 
avgivit 12 ja-röster och 8 nej-röster. 

Kommunfullmäktige beslutar 

att ärendet ska återremitteras för att det ska genomföras en medborgardialog 
för att få in underlag i den fortsatta processen. 

Pia-Maria Johansson, Bengt Magnusson (båda LPo), Lars-Erik Larsson, 
Jan Rylander (båda NP), Jan Larsson (MP), Conny Alfredsson, Birgitta Ahl 
(båda SO) och Therese Hoikkala Lindqvist (V) reserverar sig till förmån för 
det egna motiveringsyrkandet. 

Eric Viduss (M) deltar inte i handläggning och beslut i ärendet 
på grund av jäv. 

Protokollsutdrag till 

Utdragsbestyrkande 
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Kf§ 6 
Ks § 12 
Su § 4  dnr KS2020-154 

Förslag om effektiviseringsåtgärder inom individ- och familje
omsorgen 

Individ och familjeomsorgen (IFO) i Nora prognostiserar 2 miljoner i ökade 
kostnader 2020 samtidigt som IFO ska bidra till effektiviseringen med 
2 miljoner per år från 2020 till 2022. Förslag på strategier presenterades för 
socialutskottet under vården 2020. 

Strategin för att kunna genomföra effektiviseringarna bygger på att minska 
behandlingsarbetet inom det som kallas Vingen, reducera det förebyggande 
arbetet samt, som konsekvens av minskat tryck på vad som benämnts EKS, 
(ensamkommande flyktingbarn), reducera handläggare på Resursen. 

Omfattningen av strategin vad avser personella resurser uppgår till: 
1,5 EKS-handläggare 
1 fältassistent 

•  2 behandlare, Vingen 

Den förväntade ekonomiska effekten av förslaget uppgår till ca 2,25 miljoner 
kronor. 

Förutom att genomföra personella neddragningar finns behov att ta fram 
riktlinjer för insatsers utformning och tillhandahållande inom barn och familj i 
syfte att minska volymen av brukare. Vidare behöver verksamheten förstärka 
det förebyggande arbete i samverkan med skola, föreningsliv och andra 
aktörer i syfte att minska volymen. 

Kommunstyrelsen beslutade den 9 september 2020, § 103, 
•  att reducera familjebehandlingsarbetet vad avser behandlare 
•  att minska antalet tjänster som handläggare för ensamkommande barn 

inom barn och familj 
•  uppdra till kommundirektören att ta fram riktlinjer för fortsatt familje

behandlingsarbete som minskar institutionsplaceringarnas längd och antal 
samt 

•  att uppdra till kommundirektören att ta fram riktlinjer med syfte att bland 
annat effektivisera utredningarna inom barn och familj. 

Den 7 oktober 2020, § 123, behandlade kommunstyrelsen åter ärendet och 
beslutade att föra följande två förslag till kommunfullmäktige för beslut: 
•  att reducera familjebehandlingsarbetet vad avser behandlare 
•  att minska antalet tjänster som handläggare för ensamkommande barn 

inom barn och familj 

Utdragsbestyrkande 

Protokollsutdrag till 
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Kommunfullmäktige behandlade ärendet den 21 oktober 2020, § 91 , och 
beslutade att återremittera förslaget på effektiviseringsåtgärder för individ
och familjeomsorgen för att få en tydligare riskanalys, att mätning av ärende
tyngden ska redovisas samt för att redovisa hur det förebyggande arbetet 
ska organiseras om en nedskärning sker. 

Socialchefen har den 8 januari 2021 överlämnat en skrivelse i ärendet. 
Verksamheten har tagit fram det efterfrågade materialet. Socialchefen 
föreslår kommunfullmäktige besluta 

•  att reducera det förebyggande arbetet vad avser fältassistenter med en   
årsarbetare  

•  att reducera familjebehandlingsarbetet vad avser behandlare med två   
årsarbetare  

•  att uppdra till kommundirektören att ta fram riktlinjer för fortsatt familje 
behandlingsarbete 

•  att reducera handläggare inom barn och familj med 1,5 årsarbetare 
•  att uppdra till kommundirektören att ta fram riktlinjer för det fortsatta 

arbetet inom barn och familj . 

Under socialutskottets behandling av ärendet yrkar ordföranden på avslag på 
första att-satsen att reducera fältassistenter med en årsarbetare och bifall till 
resterande att-satser. 

Bengt Magnusson (LPo) yrkar på att ändra andra att-sats genom att endast 
reducera familjebehandlare med 1 årsarbetare istället för 2 samt att ändra 
fjärde att-sats genom att endast reducera handläggare inom barn och familj 
med 0,5 årsarbetare istället för 1,5 årsarbetare och bifall till resterande 
att-satser. 

Ordförande finner att det finns två förslag till beslut. Dels sitt eget yrkande 
och dels Bengt Magnussons yrkande. 

Ordförande ställer proposition på eget yrkande mot Bengt Magnussons 
yrkande och finner att utskottet beslutat enligt sitt eget yrkande. 

Omröstning är begärd och ska genomföras. Ordförande ställer följande 
omröstningsproposition vilken godkänns. Den som ställer sig bakom 
ordförandens yrkande röstar ja och den som ställer sig bakom Bengt 

Magnussons yrkande röstar nej. 

Efter avslutad omröstning finner ordförande att socialutskottet angivit fem 
ja-röster och två nej-röster. 

Protokollsutdrag till 
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Socialutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att reducera familjebehandlingsarbetet vad avser behandlare med två 
årsarbetare 

att uppdra till kommundirektören att ta fram riktlinjer för fortsatt familje
behandlingsarbete 

att reducera handläggare inom barn och familj med 1,5 årsarbetare 

att uppdra till kommundirektören att ta fram riktlinjer för det fortsatta arbetet 
inom barn och familj 

Lars-Erik Larsson (NP) och Bengt Magnusson (LPo) reserverar sig till förmån 
för Bengt Magnussons förslag . 

Under kommunstyrelsens behandling av ärendet förtydligar ordföranden att 
det som kommunstyrelsen ska ta ställning till är följande förslag. 

•  att reducera familjebehandlingsarbetet vad avser behandlare med två 
årsarbetare 

•  att reducera handläggare inom barn och familj med 1,5 årsarbetare 

Övriga förslag från socialutskottet den 27 januari har kommunstyrelsen 
fattat beslut om den 9 september 2020, § 103 och ska inte behandlas igen. 

Bengt Magnusson (LPo) yrkar på att handläggare inom barn och familj 
reduceras med 1 årsarbetare.   

Kent Nilsson (S) yrkar bifall till utskottets förslag till reduceringar.   

Ordföranden ställer proposition på Kent Nilssons bifallsyrkande och finner att   
det bifalls.   

Därefter ställer ordföranden proposition på Bengt Magnussons ändrings 
yrkande och finner att det avslås.   

Omröstning är begärd och ska verkställas.   

Ordföranden ställer följande omröstningsproposition vilken godkänns. Den   
som bifaller Kent Nilssons yrkande röstar ja och den som bifaller Bengt 
Magnusson ändringsyrkande röstar nej. 

/ S 
Utdragsbestyrkande 

Protokollsutdrag till 
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Efter avslutad omröstning framgår att kommunstyrelsen avgivit 10 ja-röster 
och 3 nej-röster. Kommunstyrelsen bifaller utskottets reduceringsförslag. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

att reducera familjebehandlingsarbetet vad avser behandlare med två 
årsarbetare samt 

att reducera handläggare inom barn och familj med 1,5 årsarbetare. 

Pia-Maria Johansson, Bengt Magnusson (båda LPo) och Jan Rylander (NP) 
reserverar sig till förmån för ändringsyrkandet. 

Under fullmäktiges behandling av ärendet yrkar Tom Rymoen (M) och Kent 
Nilsson (S) bifall till kommunstyrelsens förslag . 

Bengt Magnusson (LPo) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag. 

Bengt Magnusson yrkar också på att handläggare inom barn och familj 
endast reduceras med en årsarbetare 

Pia-Maria Johansson (LPo) och Jan Larsson (MP) yrkar bifall till 
Bengt Magnussons yrkanden . 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag mot Bengt 
Magnussons ändringsyrkande och finner att fullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag. 

Därefter ställer ordföranden proposition på kommunstyrelsens förslag mot 
avslagsyrkandet och finner att fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 
förslag . 

Omröstning är begärd och ska verkställas. 

Ordföranden ställer följande omröstningsproposition vilket godkänns. Den 
som bifaller kommunstyrelsens förslag röstar ja och den som bifaller 
avslagsyrkandet röstar nej. 

Efter avslutad omröstning meddelar ordföranden att fullmäktige avgivit 
13 ja-röster och 7 nej-röster. Kommunfullmäktige beslutar enligt kommun
styrelsens förslag. 

Protokollsutdrag till 
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Kommunfullmäktige beslutar 

att reducera familjebehandlingsarbetet vad avser behandlare med två 
årsarbetare samt 

att reducera handläggare inom barn och familj med 1,5 årsarbetare. 

Pia-Maria Johansson, Bengt Magnusson (båda LPo), Lars-Erik Larsson, 
Jan Rylander (båda NP), Jan Larsson (MP), Conny Alfredsson och Birgitta 
Ahl (båda SO) reserverar sig till förmån för avslagsyrkandet. 

Therese Hoikkala Lindqvist (V) deltar inte i handläggning och beslut 
på grund av jäv. 

Protokollsutdrag till 

Utdragsbestyrkande 
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Kf § 7 dnr ks2021-070 

Svar på interpellation om LSS-boende 

Jan Larsson (MP) överlämnar följande frågor till kommunstyrelsens 
ordförande med anledning aven artikel i Nerikes Allehanda om att boende 
på LSS-boendet Kungsängen ska flytta till nyöppnat boende i Gyttorp. 

Stämmer Nerikes Allehandas uppgifter och i så fall hur ser kommunalrådet 
Tom Rymoen på kommunens hantering av människorna som är berörda 
samt deras anhöriga? 

Kommunstyrelsens ordförande/ordförande i socialutskottet besvarar frågan 
enligt följande. 

Vi har som kommun och politisk majoritet ansvar för såväl ekonomi och den 
enskildes rält till stöd enligt LSS alt tillförsäkras goda levnadsvillkor. 

Den debalt som förekommit i olika medier har varit ur elt kraftigt vinklat och 
subjektivt perspektiv där man utifrån elt antal antaganden tagit ställning i 
frågan utan alt ha fakta på fölterna. 

Vi har i politisk enighet i kommunen fastställt alt göra nödvändiga 
besparingar avseende inköpta tjänster där vi konstaterar alt kostnaderna 
överstiger egen regi, som exempel olika former av placeringar inom det 
sociala området, familjehem, LSS, HVB mm. 

Beslutet i delta ärende togs i mars 2020 och har inte föranlelt till några 
diskussioner kring den enskilde, utan snarare handlat om kostnaderna för alt 
starta upp i egen regi. 

Beslutet i ärendet de/gavs Kungsängen och förvaltare brevledes i september 
förra året. Det s/utgiltiga beslutet delgavs den 10 december 2020. Vid 
telefonkontakt med verksamhetsansvarig på Kungsängen så är hon tydlig i 
sitt påpekande att ingen info skulle delges brukarna, utan endast förvaltare 
och anhöriga. Kommunens LSS-ansvarige ber om en träff för att inleda 
arbetet med risk- och konsekvensanalys kring den enskilda. 

I oktober svarar verksamhetsansvarig på Kungsängen att det inte är aktuellt 
med någon träff på grund av corona. Man har hela tiden sedan dess sagt nej 
vid förfrågan om möte med anledningar som att inte oroa brukarna, att 
avvakta de rättsliga processer som har varit under tiden och så sent som i 
februari svarat att avvakta rättens bedömningar i ärendet. Man har också 
begärt inhibition i ärendet vilket avslogs av kammarrätten så sent som i 
fredags. 

Protokollsutdrag till 
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Nora kommun har rekryterat fem personal till Torget, fyra av dessa jobbar 
idag på Kungsängen och känner de aktuella brukarna sen tidigare. Det var 
flera av medarbetarna hos Kungsängen som sökte till dessa tjänster. Av sex 
brukare på Torget är det tre som kommer från Kungsängen. 

Slutligen, det som brustit är enligt ovan utebliven kommunikation för alt 
klargöra risk och konsekvens kring varje enskild individ. En informations
överföring som ska hjälpa oss alt kompetenshöja medarbetarna utifrån 
brukarens behov, problematik och diagnos. 

Jan Larsson (MP) yttrar sig och tackar också för svaret. 

Pia-Maria Johansson (LPo) och Kent Nilsson (S) yttrar sig. 

Protokollsutdrag till 

Utdrags best yrkande 
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Kf § 8  dnr ks2021·076 

Svar på interpellation om resursfördelningsmodell för 
pedagogisk omsorg 

Pia·Maria Johansson (LPo) överlämnar följande frågor till ordföranden i 
barn· och ungdomsutskottet. 

1.  Tycker du som representant för majoriteten att man kan säga att 
modellen bygger på Örebro kommuns modell- och i så fall på 
vilket sätt är de gemensamma? 

2.  Tycker du som representant för majoriteten att det är att behandla 
en extern utförare lika som lagen uttrycker? 

Ordföranden informerar att då inte ordföranden i barn· och ungdoms· 
utskottet är närvarande vid dagens sammanträde besvaras interpellationen 
på fullmäktiges sammanträde den 28 april 2021 . 

Protokollsutdrag till 
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Kf § 9 dnr ks2021-006 

Medborgarförslag 1/2021 om utkikstorn på Digerberget 

Stefan Bergström överlämnar förslaget.  

Förslagsställaren föreslår:   

at! man ställer et! utkikstorn på toppen av Digerberget. Tornet kan ha samma  
form som det på Kindlahöjden samt   

at! sly och träd röjs undan i backen som snar! är igenväxt.  

Kommunfullmäktige beslutar 

at! överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 

Protokollsutdrag till 
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Kf § 10 dnr ks2021·010 

Medborgarförslag 2/2021 om att is spolas på central plats i Nora 

Natasha Anderberg och Peter Anderberg överlämnar förslaget.   

Förslagsställarna föreslår:   

att det spolas upp och läggs is på någon central plats i Nora under   
januari·mars såsom andra närliggande kommuner har gjort.   

Kommunfullmäktige beslutar 

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 

Protokollsutdrag till 

Utdragsbestyrkande 
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Kf § 11 dnr ks2021 -017 

Medborgarförslag 3/2021 om att sätta upp y-bommar vid 
strandpromenanden 

Per Wellander överlämnar medborgarförslaget.   

Förslagsställaren föreslår:   

att Nora kommun sätter upp y-bommar efter bryggan norr om paviljongen.  

Kommunfullmäktige beslutar   

att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning.   

Protokollsutdrag till 
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Kf § 12 dnr ks2021-0S6 

Godkännande av avsägelse som ersättare i kommunstyrelsen 

Fredrik Munkvold (S) har avsagt sig uppdraget. 

Kommunfullmäktige genomförde den 7 november 2018, § 98, val till 
kommunstyrelsen genom proportionellt valsätt. Därför kan inte fyllnadsval 
göras och platsen som ersättare kommer därför att lämnas tom. 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna avsägelsen. 

Protokollsutdrag till 
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Kf § 13 

Delgivningar 

2021-04-05. Öppet brev från föräldrar, tränare och ledare inom Nora HC 
om stängd ishall till den 24 januari 2021. (dnr ks2020-192) 

2020-12-01 . Individnämnden - Utdrag ut protokoll den 1 december 2020, 
§ 209, sammanställning av ej verkställda beslut år 2019, kvartal 4. 
(dnr ks2020-216) 

2020-12-01. Individnämnden - Utdrag ut protokoll den 1 december 2020, 
§ 210, sammanställning av ej verkställda beslut år 2020, kvartal 1. 
(dnr ks2020-385) 

2020-12-01. Individnämnden - Utdrag ut protokoll den 1 december 2020, 
§ 211, sammanställning av ej verkställda beslut år 2020, kvartal 2. 
(dnr ks2020-386) 

2020-12-01 . Individ nämnden - Utdrag ut protokoll den 1 december 2020, 
§ 212, sammanställning av ej verkställda beslut år 2020, kvartal 3. 
(dnr kS2020-387) 

2020-12-18. För kännedom: Länsstyrelsen Dalarnas län - Protokoll efter 
tillsyn av Bergslagens överförmyndarnämnd i december 2020. 
(dm ks2020-577) 

Kommunfullmäktige beslutar 

alt lägga delgivningarna till handlingarna. 

J 
Protokollsutdrag till 

Utdragsbestyrkande ./ '-
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Kf § 14 dnr ks2021-10S 

Förslag att godkänna möjligheten till webbsända samman
träden för kommunfullmäktige samt uppdrag om utredning 

Ordföranden frågar fullmäktige om fullmäktige godkänner att ta upp ett 
ärende till behandling som inte är berett enligt kommunallagens 
beredningstvång. Ärendet gäller att gOdkänna möjligheten alt webb
sända fullmäktiges sammanträden . 

Fullmäktige godkänner att ärendet tas upp till behandling. 

Fullmäktige behöver fatta beslut i ärendet för att arbetet med att under
söka möjligheten till webbsända fullmäktigesammanträden ska komma 
igång så snar! som möjligt. 

Tom Rymoen (M) föreslår alt fullmäktiges presidie får i uppdrag att 
utreda ärendet, vilket godkänns. 

Kommunfullmäktige beslutar 

alt godkänna att ärendet får tas upp till behandling 

att godkänna möjligheten till webbsända sammanträden för fullmäktige 
samt 

att fullmäktiges presidie får i uppdrag alt utreda ärendet. 

Protokollsutdrag till 
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KOMMUNFULLMÄKTIGES SAMMANTRÄDE DEN 24/2 2021 
OmröstningNärvarandeLedamöter 

§5beslutande §6 § 
Nej Nej Avs Ja Nej AvsJa Avs Ja 

S Solveig Oscarsson -
Bror-Erik Israelsson -
Ulla Bergström X X X 

XUrsula Steffensen X X 

Camilla Sörman X X X 

Håkan Boman -
Eleonore Karlsson -

XKent Nilsson X X 

Anna Karlsson -
Anita Rundqvist X X X 

Hans Knutsson -
M Tom Rymoen X X X 

Bengt Svensson -
Håkan Kangert X X X 

Eric Viduss jävig § 5 X X-
Eija Ahonen Pettersson -

SO Andreas Vidlund (-) -
Conny Alfredsson X X X 

Birgitta Ahl X X X 

Vakant 

C Marita Simpson, 1:e vice ordf X X X 

Susanne Forsberg -
Christer Gustavsson X X X 

Pia-Maria Johansson LPO X X X 

Bengt Magnusson X X X 

Maria Blomqvist -
NP Lars-Erik Larsson X X X 

Rutger Ahlbeck, 2: vice ordf -
Jan Rylander X X X 

V Therese Hoikkala Lindqvist jävig §6 X X 

Jonatan TiMer -
KO John SundelI X X X 

L BirQitta BorQ X X X 

MP Jasmine Ivarsson -
XS Per Andreasson, ordförande X X 

Antal 
6 

$# 
20 12 7 13 

(H1fx 
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Närvaro- och omrö s tning s li s ta 
NORA KOMMUNFULLMÄKTIGES SAMMANTRÄDE DEN 24/2 2021 

Ersättare Närvarande Närvarande Omröstning 
beslutande ej beslut-

I § 6 ande I § 5 
Ja Nej Avs Ja Nej Avs 

S Sofia Erlandsson 

Mikael Wahlberg 

Monica Sundberg 

Abdo Haj Mohammad 

Anneli Kammerland (-J 

Berit Elgström 

M Christer Häggqvist 

Britt Alderholm 

Morqan Hedlund 

SD Vakant 

Vakant 

C Sofie Semstrand 

Elin Dahlbacka 

LPO Anna Berggren 

Klara Sandberq 

NP Gunnar Rosendahl (-J 

Anders Stiqfur 

V Björn Folkesson 

Eva Haldert 

KD Gilite Rugerero 

Klas Engholm 

L Ulf W ilder 

Gunilla Jackson 

MP Jan Larsson X X X 

Petra Käller 

Antal 1 1 1 

§ 
Ja Nej Avs 
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